

## Protokoll styrelsemöte

10 november 2024

**Datum:** 2024-11-10

**Tid:** kl 15:30-17:00

**Plats:** Klubbstugan Lötbodalen

**Närvarande:**

Cecilia Trehn, ordförande  
Erika Bjureby  
Carina Kronqvist (adjungerad)  
Pia Lundin  
Rolf Björk  
Kjell Gustavsson  
Gudrun Melander (adjungerad)

**Frånvarande:**

Caroline Ling

**1. Mötet öppnas**

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**2. Fastställande av dagordning**

Utsänt förslag till dagordning fastställs.

**3. Val av justerare**

Pia Lundin väljs att jämte ordföranden justera protokollet.

**4. Föregående protokoll**

Protokoll från styrelsemöte [2024-10-14](#) är justerat och publicerat på hemsidan. Mötet beslutade lägga protokollet till handlingarna.

**5. Ekonomisk rapport**

Ekonomisk rapport från Rolf. Denna rapport sträcker sig från 1 januari till den 31 oktober.

Några kommentarer:

- Saldo på bankkontot per den sista oktober var 186 tkr.
- Vi ser något lägre intäkter på kursverksamheten men det innebär också att kostnader sjunker i motsvarande grad då vi inte har kostnader för arvoden för instruktörer.
- På kostnadssidan har föreningen vid förbättringar och underhåll av stuga och dass, valt något enklare lösningar än budgeterat, och detta har också bidragit till att hålla kostnaderna nere totalt. Kia Collin har sponsrat med foton och det tackar klubben särskilt för!
- För att vi lättare ska kunna bedöma våra totala intäkter och kostnader för de tävlingar vi haft under 2024 med budget för 2024 som vi har, är beräknade

## Protokoll styrelsemöte

10 november 2024

intäkter och kostnader från/till SBK Tävlings som upplupna intäkter och kostnader. Denna rapport visar på ett resultat för perioden 1 jan till 31 oktober på +34 tkr (jmf föreg år +98 tkr).

- Vår budget för 2024 helår är -55 tkr och föreningen kommer med all säkerhet att göra ett bättre resultat för 2024 än budgeterat helår.

Gällande betalningslösning sker nu förändringar i kopplingar till vår leverantör Payson. Detta kräver att vi väljer lösning anpassad för föreningen och att det säkras upp med de som tecknar föreningen dvs ordförande och kassör. Rolf tar dialogen vidare med Marita Teräs som idag är kontakt för Payson.

### 6. Rapport från sektorerna – representanter på plats för genomgång vid mötet

#### a) Utbildning (HUS) - Pia rapporterar

- HUS planerar att arrangera en inspirationsdag för instruktörer under 2025 med extern föreläsare, förslag mottages tacksamt!
- Vi har färre anmälningar till våra kurser, några har vi fått ställa in under året som gått. Detta gör att vi också har något lägre intäkter i år jämfört fjolåret.
- Öppen träning på torsdagar vid klubben under hösten och i snitt ca 5-10 personer som har dykt upp
- Träning i Nykvarns hundhall från november och framåt över den mörka årstiden. Här planerar vi också för hur aktiviteterna ska läggas upp under kvällen. Datum är uppdaterade på klubbens hemsida

#### b) Tävlings (TÄS) – Ulrika informerar via inskickad rapport

- Brukstävlingar för 2025 är nu ansökta och ligger i SBK tävlingskalender
- Novemberutmaningen pågår på Facebook, temat är apportering av olika föremål.
- TÄS har en plan att iordningsställa rummet i lilla stugan för att möjliggöra träning på matta inomhus.
- Regelrevidering kommer diskuteras under november/december och därefter förs frågorna i distriktet och i sista steg, vidare till förbundet. Medlemmarna välkomnas med förslag till klubbstugan den 18 november kl 18:00 då TÄS representerar.
- TÄS har återkopplat beträffande SBK:s begäran om rapportering av tävlingsdatum under hundförbudstiden, att detta är något som distriktet ombesörjer.
- Noseworkgänget (Francine och Helene) har ansökt om att få arrangera tävling vid GTBK och man har lämnat in en grundlig kalkyl i sin förfrågan, styrelsen är positiv till att man fortsätter arrangera och klubben har att sätta upp kriterier för att använda stuga och område plus att utvärdera tidigare arrangemang för kommande tävlingar.

## Protokoll styrelsemöte

10 november 2024

### c) Stuga/område och Kök – Kjell rapporterar

- Gräsklipparen kräver service för att garanti ska gälla. Kostnaden för detta är ca 2850 kr. Vi bör också kolla upp den gamla klipparen och vad som behöver göras med den, den har gått mindre i år och kanske inte kräver full service.
- Status gällande brunnsgrävning utanför staketet, här söker Kjell efter Davidssons entreprenad, dessa har ej gått att nå. För att underlätta dränering på planen grävs ett hål mot ledningen, läggs sten i hålet, makadam och fyllnadsgrus för en mera hållbar lösning.

### d) Rasutveckling/MH (RUS) – Cecilia rapporterar

- Sektorn har fått intresse för att ta ansvar för RUS framåt, Anki Lindholm och mötet beslutade gå vidare Anki som ansvarig. Kvarstår att återkomma kring planering av aktiviteter för 2025.

### e) Medlem - Cecilia rapporterar.

- +1 och -1 medlem under oktober, netto för året är +11 medlemmar och i dagsläget är vi 197 medlemmar.

### f) Rally – ingen rapport har inkommit

## 7. Inkommande skrivelser

• Marita Teräs	fre 14:21	🚩
Re: Viktigt - Byte av betaltjänst via Payson 15 N...		
• Simple Signup	ons 10:03	🚩
➡ Viktigt - Byte av betaltjänst via Payson 15 Nove...		
• sekr@sbksormlandsdistriktet....	2024-10-30 19:50	🚩
➡ Fwd: Till arrangörer mentalitet (MH, MT och ext...		
• Janna Myhre [Svenska Bruksh...	2024-10-23 22:33	🚩
➡ Pressmeddelande och brev		
• sekr@sbksormlandsdistriktet....	2024-10-21 20:23	🚩
➡ Fwd: Från SKK Inför revidering av allmänna regle...		
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2024-10-21 20:10	🚩
➡ Fwd: SBK Info oktober 2024		
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2024-10-16 22:18	🚩
➡ Dags att ansöka om förtjänsttecken!		
• Information från Svenska Bruk...	2024-10-16 16:27	🚩
SBK Info oktober 2024		

Vi byter tjänst till företag på Payson och kopplar upp Simple Signup mot kassör och ordförande.

Frågan hanterad

Det finns ett stort behov av fler och nya marker, vi beslutar att arbeta aktivt mot våra kommuner.

Regelrevidering, se TÄS rapport

Ansökan till förtjänsttecken pågår

## Protokoll styrelsemöte

10 november 2024

- 8. Utgående skrivelser**  
Inga utgående skrivelser.
- 9. FunkisTack 15 november - statusrapport**  
Cecilia, Pia och Erika rapporterar. Återkoppling till restaurangen görs idag och planering pågår kring bordsplacering och aktiviteter.
- 10. Resultat från avstämning med sektorerna 14 oktober**  
Summering inför verksamhetsplan 2025. Fortsatt diskussion och process rörande Rally-sektor. Vi går igenom ramar för ekonomi, styrning och arbetssätt. Styrelsen har att diskutera om vi ska ha en Rallysektor eller ej och hur arbetet ska hanteras framåt. Den främsta frågan att hantera är samordning mellan sektorer, ansvar och aktiviteter. Frågan tas upp vid nästa styrelsemöte, ordförande och sekreterare bereder den inför diskussion.
- 11. Medlemsmöte 10 november**  
Genomgång av vad som ska tas upp under styrelsens informationspunkt på mötet.
- SBK-info och punkter från utskick i oktober
  - Arrangemang julfika eller ett litet julmys – bordlades pga tidsbrist
- 12. Övriga frågor**
- a) Ansvariga för verksamhet och kontaktpersoner – hemsidan saknar uppdatering med verksamhet, vi behöver samla oss kring uppdatering och vem som kan svara på vilka frågor.
- 13. Mötet avslutas**  
Ordföranden tackade och avslutade mötet.

**Vid protokollet:** Carina Kronqvist

**Justeras**

\_\_\_\_\_  
Cecilia Trehn, ordförande

\_\_\_\_\_  
Pia Lundin, justerare